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5. redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota, kije bila v torek, dne 25. aprila 2023, spricetkom ob 13:00 uri, v veliki sejni dvorani Mestne obdine Murika sobota.

99j9 t"l-qpgd]agi pooblastila Zupana 5t.: 020-000212023-4, z dne 2s. aprita2023 vodit podZupan dr.Timi GOMBOC.

odsotnost sta opravidila svetnika stasa HORVAT in Darko RUDAS.

valec za premoZenjske zadeve; Lidija HORVAT, visja
mladino in raziskovalne dejavnosti; Silvija KOUTER, visja

nega varstva; Nata5a JANC le, poslovna sekretarka; Melita
novinarji.

K totki 1)

Na podlagi 15. dlena Statuta Mestne obdine Murska Sobota (Uradni list RS, St.23lOT - uradnopredi5deno besedilo, 49110 in 39/15 in 69/17) Steje mestni svei 20 dlanov. V skladu z22.1lenom
statuta mestni svet veljavno sklepa, 6e je na seji nivzoda vedina njegovih dlanov.

Predsedujodi je 6lane mestnega sveta pozval, da zaradi ugotovitve prisotnosti na za6etku seje v
skladu z 42. Elenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z glisovalno napravo.

od 26 dlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 23 svetnikov.

Predsedujodije ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28. 6lena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 49/10 - uradno pre6i5deno besedilo in 11e111 - obvezna
razlaga) mestni svet sklepden.

S sklicem seje so svetniki preieli naslednji predlog dnevnega reda 5. redne seje Mestnega
sveta Mestne obdine Murska Sobota:
L Ugotovitev sklepdnosti in doloditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje mestnega sveta
3' Predfog statuta Mestne obEine Murska sobota - ll. obravnava
4. Predfog Poslovnika Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota - ll. obravnava5' Predlog Zakljudnega ra6una pJ3Je"6"tir,g jryssfil$'f.btfine Murska sobota zateto 2022
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6.

7.

8.

Predlog Odloka o ob6inskem podrobnem prostorskem nadrtu za enoto urejanja prostora
so 53 (Sportno rekreacijski center Fazanerijal - Lobravnava
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota - L
obravnava
Predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska
Sobota - l. obravnava

I' Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne obdinske gospodarske javne sluZbe
zbiranja doloEenih vrst komunalnih odpadkov na obmodju Mestne obdine Murska Sobota
zaleto 2023

10. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluZbe odvajanja komunalne in
padavinske odpadne vode v Mestni obEini Murska sobota

11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne sluZbe 6i56enja komunalne in
padavinske odpadne vode v Mestni obdini Murska sobota

12' Predlogi Sklepov o podaji soglasij za izpladilo dela plade za redno delovno uspesnost
direktoriev javnih zavodov Mestne obtine Murska Sobota s podro6ja Solstva

13' Predlog Sklepa o podaji soglasja za izpladilo dela pla6e za redno delovno uspesnost
direktorjev s podrodja zdravstva

14. Kadrovske zadeve
15. Predlogi in pobude dlanov mestnega sveta
16. Predlogi in pobude Zupana

Pod todko Kadrovske zadeve je mestni svet obravnaval:
'/ Predlog za razre5itev in imenovanje nadomestnega dlana Sveta javnega zavoda

Mladinski informativni in kulturni klub Murska soboti
'/ Predlog za podajo obrazloZenega mnenja k imenovanju ravnateljice Osnovne Sole lll

Murska Sobota

Predsedujodi je povedal, da so gradivo za 14. to6ko dnevnega reda - Kadrovske zadeve svetnikiprejeli pred pridetkom seje.

O dnevnem redu ni razpravljal nihde.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red s. redne seje mestnega sveta.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in O pROTl.
Dnevni red je bil soglasno sprejet.

K to6ki 2)
ne

Pregled realizacije sklepov je podala Melita MATIS, iz Sekretariala za splo5ne zadeve

Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednje predloga sklepov:
1.) Zapisnik 4. redne seje mestnega sveta se potrdi.

Navzodnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in O pROTl.
Zapisnik 4. redne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.



Preotoq statuta MestnJo?d*l3Mursra sobota - n ob ravnava

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlozitev je podal Drago RUzle , vodja sekretariata za splosne zadeve.

Stali5da in pravna vpra5anja je podala mag. Brigita pERHAVEC, dlanicakomisije dlaga, da sprejme ire'orog Statuta Mestniobcine Murska Sobota vll. obrav in obliki.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

P.redsedujodi je pojasnil, da je v skladu z dolodilom 1 16. 6lena Statuta Mestne obcine Murska Sobota
statut temeljni akt, ki ga sprejme mestni svet z dvotretjinsko ve6ino glasov vseh dlanov mestnegasveta. i

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprelme predlog Statuta Mestne obcine Murska
Sobota v ll. obravnavi.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki4)

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem se1e.

obrazlozitev je podal Drago RUZIe , vodja sekretariata za splosne zadeve.

nja je podala mag. Brigita pERHAVEC, dlanica
me predlog Poslovnika Mestnega sveta Mestne
predlogom:

dlenih 55., 56., 57., 58. in 59. ter 61. in 62. dlenu v
3. odstavku spremeni besedilo, in sicer, da je odbor oz. komisija dolZna obravnavo opraviti
najkasneje tri dnipred dnem, za katerega je sklicana redna seja sveta z besedilom, da je odbor
oz. komisija dolZna obravnavo opraviti najkasneje dva dni pred dnem, za katerega je sklicana
redna seja sveta.

Stali56a svetniSkih skupin so podali:

Gibanje Svoboda - tris LANSCAK

Svetni5ka skupina Gibanje SvoQoja ( lris LANSCAT, vlitla H9RVAT, Gorazd KEREC, Jure LANG,
yl3|"j Gl4!, mag. Mojca eReSeAK, Nives CAJNKO), jb skupaj z ostatimi svetniki ( mag Brigita
PERHAVEC in Goran MILOSEVIC)vloZila amandma r< preorogu poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota - ll. obravnava in sicer:

V 5. poglavju, ki ureja Delovna telesa sveta se v 3. odstavkih 55.,56.,57.,5g.,5g.,61. in 62.
6lena poslovnika besedna zveza > najkasneje tri dni D spremeni z besedn o zvezo > najkasneje
dva dni >.



Obrazloiitev:
Vlagatelji amandmaja podpirajo predlog Komisije za statutarna in pravna vprasanja, podanega na seji
dne 21 .4'2023. Tudi sami menijo, da bi bil bolj primeren rok, v katerem je delovno telo sveta dol2no
opraviti obravnavo dva dni pred dnem , za ka
potrebno poslati gradivo dlanom delovnega
prakso, da se seje sveta sklicujejo ob detrtki
v ponedeljek ), bi praktidno ostal na razpolago za
tednu, ko je sklican mestni svet.
Ker so dolo6eni svetniki imenovani v ved delovnih teles, bi to lahko povzrodalo dolo6ene teZave pri
sklicu sej delovnih teles, zato predlagajo obravnavo najkasneje dva dni pred sejo mestn"g, ,u"i",
tako, da ostaneta za obravnavo na delovnih telesih vsaj dva dni, ponedetlbt in torek.

Stali5da svetni5kih skupin so Se podali:
Slovenska demokratska stranka (SDS) - Andrej MESIe
Socialni demokrati (SD) - Goran MtLOSEV|C

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodi je pojasnil, da v skladu z 117 .6leno n veljavnega statuta sprejme mestni svet poslovnik
z dvotretjinsko vedino navzodih 6lanov, zato je enaka vedinJpotrebna tudi za sprejem amandmaja.

Predsedujodije dal na glasovanje amandma St. 1:
v 5. poglavju, ki ureja Delovna tetesa sveta se v 3. odstavkih 55., 56., 57., 5g., 5g., 61. in 62.
6lena poslovnika besedna zveza > naikasneje tri dni )) spremeni z besedn o zvezo > najkasneje
dva dni >.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 pROTl.
Amandma je bil soglasno sprejet.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestnisvet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska sobota v ll. obravnavi s sprejetim amandmlajem.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 5l
Predloq Zakliudneqa raduna oro ra6una Mestne obdine Murska Sobota zaleto 2022

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlozitev je podal mag. Robert BENcrK, visji svetov alec zajavne finance.

Stali56a delovnih teles so podali predsedniki odborov:- odbor za proradun in finance, Gorazd KEREC: mestnemu svetu se predlaga, da v predloZeni
obliki in vsebinisprejme predlog Zakljudnega raduna proraduna Mestne ob6ine Murska Sobota
za leto 2022zvsemi sestavnimi deli.- odbor za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, Matjaz DURIC:mestnemu Zakljudni ra6un proraduna Mestne obdine Murska
Sobota za odbora.- odbor za izem, AleS KORNIK: odbor za gospodarstvo,kmetijstvo n vsebini podpira predlog zaktjuEnei" 1"idun.proraduna h;to 2022.



- odbor za druZbene dejavnosti, Daniela tuOnec: odbor za druZbene dejavnosti predlaga
mestnemu .y"t!t d^a sprejme predlog Zakljudnega raduna proraduna Mestne obdine Mursi<a
Sobota za leto 2022 s podrodja druZbenih dejavriosti.

b sodelovanje, mag. Brigitac mednarodno sodelovanjeo proraduna Mestne obdine
dja informiranja, promocije mestne obdine in

StaliSda svetniSkih skupin so podali:

Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT
Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC

Razpravljal je Bojan pETRtJAN.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:{') Sprejme se Zakljudni ra6un prora8una Mlstne obdine Murska Sobota za leto 2022 zvsemi sestavnimi deli:
- Zakljudni radun prora6una Mestne obdine Murska Sobota za leto 2022.- Splo5ni del.zakljudnega ra6una proraduna, ki obsega bilanco prihodkov in odhodkov,

ra6un finan6nih terjatev in naloZb in ra6un iinancira-nja.- ObrazloZitev splosnega deta zakljucnega raduna proiaduna MOMS za leto 2022.- Posebni delzakljudnega raiuna proraduna, ki obsega realizirane odhodke po podrodjihproradunske porabe, glavnih programih, podprogramih, proradunskih postavfan in plO
kontih.

6una proraduna MOMS za leto 2022.
ezervacije proraduna MOMS za leto 2022.
raduna MOMS za leto 2022.
gramov proraduna MOMS za leto 2022.

brazloZitvijo.
lnventurni elaborat o popisu osnovnih sredstev, drobnega inventarja, denarnih
sredstev, terjatev in obveznosti na dan 31 .12.2022.
Porodilo o upravljanju sistema enotnega zakladniSkega raduna MOMS za leto 2022.
Poslovno porodilo MOMS za teto 2022:
Poro6ilo o realizaciji na6rta ravnania z nepremicnim premoZenjem MOMS za leto 2022.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

2.) Sprejme se Letno poro6ilo o delu Javnega stanovanjskega sklada MoMS za teto 2022.

Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K todki 6)

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala Barbara Potodnik Gajser, viSja svetovalkaza prostorsko nadrtovanje.



Stali5de odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DURle, predsednik odbora: 1. mestnemu svetu se predi-aga, da sprejme Stalisda Oo pripomO, ki sobile podane v ga osnutka Odloka o obdinskem 

'podrobnem
prostorskem na 53 (Sportno rekreacijski center Fazanerija); 2.
mestnemu svet odloka o obdinskem podrobnem prostorsilem
nadrtu za enoto urejanja prostora SO 53 (Sportno rekreacijski center Fazanerija), v l. obiavnavi.

Stali5da svetni5kih skupin so podali:

Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT
Podprlje pripravo in sprejem predloga odloka o OPPN Fazanarija v l. obravnaviinizrazilZeljo po Se
ve6 tovrstnih investicijah.

Neodvisna stranka Pomurja (NSp) - Anton SLAVIC
lzrazil je zadovoljstvo, da na podrodju Fazanarije ni pri5lo do izgradnje vodarne in izkopa novih
studencev. Poudaril je, da je bilo v javni obravnavi izrahenih in upo5ievanih prece.l smiselnih pripomb.
Zanimalo ga je tudi, kaj bo s preostalimi studenci na tem obmodju in ali jih bodo opustili ter izrazil
nasprotovanje njihovi obnovi ter izkopu novi studencev. Zaprosit ;e za pojasnilo glede 10. dlena
predloga odloka, ki doloda vrste objektov glede namen, ker je'seznam te6 oOlektov zelo ob5iren.

Slovenska demokratska stranka (SDS) - Andrej MESIe
Podprlje sprejem odloka in njegovo uveljavitev v prihodnostitudi kot podlago za pridobitev sredstev.

Razpravljalje Goran MtLOSEVte .

Menil je, da predlagani odlok, predvsem v grafidnem delu ustrezno resuje in vkljuduje vsebine, kijih
potrebujemo v mestni obdini in tem prostoru. Zanimalo ga je tudi, ali so v na6rtu urejanja tudi okoliska
obmodja.

Odgovore in pojasnila je podala Angelca DOKL MlR, vodja Oddelka za okolje in prostor.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:
1.) Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota spiejme stalisda do pripomb, ki so bile

podane v iasu javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o ob6inskem podrobnem
prostorskem nadrtu za enoto urejania prostora SO 53 (Sportno rekreacilski center
Fazanerija).

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

2.) Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme predtog Odloka o ob6inskem
podrobnem prostorskem nadrtu za enoto ureiania prostora SO13 (Sportno rekreacijski
center Fazanerija) v L obravnavi.

Pri pripravi predloga odloka za ll. obravnavo bo predlagatelj proudil in smiselno
upoiteval podana stali56a in pripombe iz razprave.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K toiki 7)
neqa zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota - tPredloq Odloka o ustanovitvi iav

obravnava

6



Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazlozitev je podala Milena voRos, direktorica mestne uprave.

avnosti je podala Daniela MoREc, predsednica odbora: odbor za
estnemu 9vetu, da sprejme predlog odloka o ustanovitvi javnega
Sobota v l. obravnavi.

Stali5da svetni5kih skupin so podali:

Lista Za na5o Soboto - dr. Miran FORJAN|C
Menil je, da je predlag prejeti ter podar zdravstveni
dejavnosti je krovni z dejavnosti v zd ndarnem interciarnem nivoju. V pr dlenu zapisane je, da se v8. dlenu predloga odloka doda, da se zagotavlja deZurno sl zdravstveni
dejavnosti' Vodstvu zavoda in obdinam ultanoviteljicam pa je potem prepu5deno, da formulirajo na

i v 17 . dlenu predloga odloka, ki ureja imenovanje
dikcija kot je to dolodeno v 29.6lenu Zakona o
irektor zdravstvenega zavoda visoko strokovno

alje, da se naj v predlogu odloka omenjeni dlen
oka.

i koncesijske pogodbe in zagotavljanje deZurne

Slovenska demokratska stranka (SDS) - Bojan PETRIJAN
Povedal je, da so v prejsnji obravnavi odloka v svetniski skupini SDS opozorili na krsitve 90. 6lena

ga odloka. Menilje, da mestna uprava in Zupan
sveta, in da ni bilo vse storjeno, da bi se odlok

I sprejet z amandnajem in bi moral iti v nadaljnje
ejo, da bo 24 urna deZurna sluZba zalivela. Vnjihovi svetni5ki skupini to razumejo kot 5ir5o razpraio do druge obravnave, da se poenotijo, da tode2urno sluZbo potrebujejo.

Razpravljali so: Andrej MESle, dr. Miran FORJANte, Goran MILOSEVIC in Daniela MOREC.

nn{.|ej MESIC je predlagal, da se svetnikom do druge obravnave predloZi Se mnenje Radunskega
sodisda, mnenje Ministrstva za zdravie in mnenje obtin ustanoviteljic glede obravnavane tematike.
Zaprosil je tudi za izralune in primer Zdravstvenega doma Maribor, 

-ki 
se navaja kot podla ga za

nadaljnje usmeritve.

Goran MlLoSEVle je podprl uvrstitev vodstvenih izku5enj kot pogoja za zasedbo delovnega mesta
direktorja zdravstvenega zavoda.

Daniela MOREC je zaprosila za pojasnilo glede nujne medicinske pomodi v zobozdravstvu, in sicer
de se v predlog odloka zapi5e 53. 6len zakona o zdiavstveni dejavnosti, ali to pomeni, da je potrebno
organizirati 24 - urno stalno pripravljenost.

Zupan Damjan AnZeljje glede sprejema odloka v prejsnjem mandatu povedal, da bi moral biti odlok
sprejet v isti obliki in isti vsebini tudi v ostalih obdinah. Ni predlog odloga je bil podan amandna o 24
- urnideZurni sluZbi in v usklajevanju med Zupanioziroma med obdinami oiem ni bilo soglasja. Takratje 

Pilg tudiugotovljeno, da se deZurna sluZba oz. dodatne ure ne morejo financirati iz pLseZka. Med
usklajevanjem je potem pri5lo do soglasja glede 5. todke 8. 6lena pre'dloga odloka, ki je vzdrZen in
zakonit, in sicer' da se o dodatni deZurni zobozdravstveni sluZbi dogovorij5 vse ustanoviteljice in jo v



medsebojnem dogovoru tudi organizirajo. Predlagalje tudi, da se o podanih pripombah izredejo tudi
druge obdine ustanoviteljice ter da se do druge obravnave pripravi usklajen pieOtog.

Pojasnilo sta podali 5e direktorica mestne uprave Milena VOROS in Edith ZZef SApAe, dr.
med.spec., direktorica javnega zavoda Zdravstveni dom Murska sobota.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme predlog Odloka o ustanovitvi sveta
ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota v l. obravnavi.

Pri pripravi predloga odloka za ll. obravnavo bo predlagatelj proudil in smiselno upoSteval
podana staliSda in pripombe iz razprave.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

Ob 15.15 urije predsedujodi v skladu z 35. dlenom poslovnika odredil 20 minutni odmor. Mestni svetje sejo nadaljeval ob 15.40 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih 17 svetnikov.

K toiki 8)

Sobota - I. obravnava

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazloZitev je podala Milena voRos, direktorica mestne uprave.

Stali5de odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
druZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o ustanovitvi sveta
ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota v L obrivnavi.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

P-redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Odloka o ustanovitvi sveta
ustanoviteliic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota-v l. obravnavi.

Navzo6nost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

ne
sluZbe zbirania dolodenih vrst komunalnih odpadkov na obmodiu Mestne obdine

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

9!t:.tl:iil:" ,sta . 
podala Borut SLAVIC , vi5ji svetovalec za premoZenjske zadeve in Drago

DERVARIC, direktor druZbe saubermacher - Komunala Murska sobota d.o.o.

Stali5de odbora za urbanizem in urejanje. prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DURle, predsednik odbora: odbor;e borbear o sklepu, oi se mestnemu svetu predlaga, da sprejme



Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju cene izvalanjastoritev obvezne ob6inske gospodarske javne
gtuzlg -zbiranja dolodenih vrst komunalnih odpadi<ov na obmodju Mestne obdine Murska Sobota zaleto 2023, vendar sklep Nl bil sprejet.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.

Razpravljali so Goran MtLoSEVte , Bojan PETR|JAN in Mitja HORVAT.

Pojasnilo sta podala Zupan Damjan ANZELJ in Drago DERVARIC , direktor druZbe Saubermacher -Komunala Murska Sobota d.o.o.

g sklepa:
me Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju
darske javne sluZbe zbiranja dolodenih vrsl

ine Murska Sobota za leto ZO2g.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 2 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

nal

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem se1e.

!!13.2-tgzitev sta podala Borut SLAVIC , vi5ji svetov alec za premo2enjske zadeve in Tomislav
ZRINSKI, direktor Komunale, javno podjetje d.o.o.

Stalisde odbora za urb-anizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DU-Rle, predsednik odbora: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme Sklep o potrditvi elaborata ooblikovanju cene izvlania storitev obvezne obdinslie' javne stuzoe odvalanla komunalne inpadavinske odpadne vode v Mestni obdini Murska Sobota ter subvenciji cene uporabe javne
infrastrukture - omreznine za odvajanje padavinske vode s streh.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

g sklepa:
me Sklep o potrditvi elaborata o oblikovanju
komunalne in padavinske odpadne vode v

e uporabe javne infrastrukture - omreZnine za

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K todki 11)

padavinske odpadne vode v Mestni obdini Murska sobota

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

p!13!oZitev sta podala Borut SLAVle, vi5ji svetovalec za premolenjske zadeve in Tomislav
ZRINSKI, direktor Komunale, javno podjetje d.o.o.



Stali56e odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal MatjaZ
DURle, predsednik odbora: mestnemu iveiu se predlag-a, da sprejme Sklep o potrditvi elaborata o
oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne obdinske javne sluZbe di56enja komunalne in padavinske
odpadne vode v Mestni ob6ini Murska Sobota ter subvenciji cene uporabe javne infrastrukture -omreZnine za di5denje padavinske vode s streh.

Stali5da svetni5kih skupin so podali:

Gibanje Svoboda - Mitja HORVAT
Predlagalje ustanovitev delovnega telesa, ki bi v najkraj5em moZnem 6asu preverilo vse moZnosti,
tudi s prevalitvijo dela stro5kov ter doseglo nek Sir5i konsenz.

Neodvisna stranka Pomurja (NSP) - Anton SLAVIC
Podprl je ustanovitev delovne skupine z ustreznimi znanji, ki bi ugotovila, kateri del povisanja cene
gre na radun propada.industrije in manj5ega dotoka vode in kateriJe posledica inflacije, zviianja cen
in drugih pogojev, kijih je predvidevala koncesijska pogodba.

Slovenska demokratska stranka (SDS) - Andrej MESIC
Podprlje ustanovitev skupine, ki bi z vsemi deleZniki ugotovila moZnosti in re5itve za ni1,i dvig cene.

Razpravljali so: Goran MILOSEVIC, Anton SLAVIC, MatjaZ DURle, Gorazd KEREC in Daniela
MOREC.

Repliko so podali Andrej MESle, MatjaZ DURle, Anton SLAVTC in Goran MtLoSEVte.

Zupan Damjan ANZELJ je glede na razlicna stalisca predlagal odmor, da bi s svetniskimi skupinami
opravili posvetovanje in usklajevanje.

Ob 17 '07 uri je predsedujodi na predlog Zupana v skladu z 35. dlenom poslovnika odredil 5 minutni
odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 17.12 uri. V nadaljevanju seje je bilo p1sotnih 21 svetnikov.

Pojasnila in odgovore je podal Zupan Damjan ANZELJ. Predlagalje, da se sprejme in potrdi zadasna
cena storitve odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni obdini Murska Sobota brez
poraduna preteklega obdobja. Predlagaljetudi, da se imenuje strokovna komisija, ki bi do 1.6.2023
zadevo pregledala in o svojih ugotovitvah porodala mestnemu svetu na naslednjiseji.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:
1.) Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme sklep o zadasnem zvisanju cene

storitve javne sluZbe diSdenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni ob6ini
Murska Sobota ter subvenciji cene uporabe javne infrastrukture - omreZnine za
6i56enie padavinske vode s streh brez poraduna preteklega obdobja in sicer tako, da se
v predloZenem sklepu spremenijo cene, tako da znaiajo:-- cena storitve diS6enia komunalne odpadne vode 1,1176 EUR brez DDV na m3 ,- cena omreZnine za 6i56enje komunalne odpadne vode 3,8093 EUR brez DDV,- cena 6i56enje padavinske odpadne vode 0,956g brez DDV na m3 ,- cena omreznine za 6i56enje padavinske vode 2,1202 EUR brez DDV.

Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

2.1 Zupan Mestne obdine Murska Sobota bo imenoval delovno skupino, ki bo do 1.6.2023
preudila smotrnost zviSanja cena storitve 6i56enja komunalne in padavinske odpadne
vode v Mestni obdini Murska Sobota ter o svojih ugotovitvah poro6ala na naslednji seji
mestnega sveta.
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Navzodnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in o pRoI
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 12)

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazloZitev je podala Lidija HoRVAT, vi5ja svetovalka za pred5olsko vzgojo, solstvo, mladino inraziskovalne dejavnosti.

Stalisce odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor zadruZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja zaizpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnatelja Vrtca Mlrska Sobota za leto 2022.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 1: Mestni svet Mestne obdine Mursla SoOota sprejme predlog Sklepa o podaji
999!asla za izpla6ilo dela redne delovne uspe5nosti ravnatelja-vrtca Murska Sobota za leto2022

Navzo6nost je priglasilo 18 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Stalisde odbora za drulbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
dru2bene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja za
izpladilo dela redne delovne uspesnosti ravnatelja Osnovne Sole I Muiska Sobota za leto 2022.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nih6e.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 2: Mestni svet Mestne obdine Mursia SoOota sprejme predlog Sklepa o podaji
soglasja za izpladilo dela redne delovne uspeSnosti ravnatelja 6snovne Sole I Murska Sobota
za leto 2022

Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Stali5de odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
druZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja za
izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice Osnovne Sole ll Murska'Sobotazaleto2e22.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 3: Mestni svet Mestne obdine Mursia SoOota sprejme predlog Sklepa o podaji
soglasja za izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice bsnovne Sole ll Murska
Sobota zaleto 2022
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Stali5de odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
druZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja za
izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice Osnovne Sole lll illurska Sobota zitetiZOZZ.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 4: Mestni svet Mestne obdine Murska SoOota sprejme predlog Sklepa o podaji
soglasja za izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice |snovne Sole ltt Murska
Sobota zaleto 2O22

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 19 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Stali5de odbora za drulbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
druZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja za
izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice Osnovne Sole lV Murska Sobota zatetiZO2Z.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 5: Mestni svet Mestne obdine Murska SoOota sprejme predlog Sktepa o podaji
soglasja za izpla6ilo dela redne delovne uspeinosti ravnateljice dsnovnl Sole lV llll'urska
Sobota zaleto 2022

Navzodnost je priglasilo 15 svetnikov, ZA je glasovalo 14 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

Stali5de odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
druZbene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Sklepa o podaji soglasja za
izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice GlasbLne Sole MJrska Sobota za leto 2022.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Sklep 5t. 6: Mestni svet Mestne obdine Mursia Sobota sprejme predtog Sklepa o podaji
soglasja za izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice Glas'bene iote Muiska Sobotazaleto 2022

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 1g svetnikov in o pRol
Sklep je bil sprejet.

Navzodnost je priglasilo 18 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Stali56e odbora za druZbene dejavnostije podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor zadruibene dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme pr"dlog Sklepa o podaji soglasja
za izpladilo dela redne delovne uspe5nosti ravnateljice dsnovne sq,|-le Bakovciza leto 2022.
Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
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Sklep 5t. 7: Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o podaji
999lasla za izpladilo dela redne detovne uspe5nosti ravnateljice-Osnovne Sole Bakovci za leto2022

I3yto9n99t je priglasilo 15 svetnikov, ZA je glasovato 14 svetnikov in 0 pROTt
Sklep je bil sprejet.

K todki 13)

direktoriev s podro6ia zdravstva

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazloZitev je podala Silvija KOUTER, vi5ja svetov alka za podrodje zdravstva in socialnega varstva.

Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor za
predlog Sklepa o podaji soglasja za
pomodnice direktorice Zdravstvenega

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.
Razpravljal ni nih6e.

P_redsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprelme predlog Sklepa o podaji soglasja zaizplacilo dela pla6e za redno delovno uspeSnost dirertoiice in pomodnice direktoriceZdravstvenega doma Murska sobota, s podrodja zdravstva, za leto zoiz.

Navzodnost je priglasilo 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 svetnikov in 0 pROTl.
Sklep je bil sprejet.

K to6ki 14
Kadrovske zadeve

Gradivo so svetniki prejeli pred pri6etkom seje.

'/ l-1ed!og za razre5itev in imenovanje nadomestnega dlana Sveta javnega zavoda
Mladinski informativni in kurturni krub Murska soboti

ObrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.

Stali56a svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
V_ Svetu javnega zavoda Mladinski informativni in fufturni klub Murska Sobota se razreii
6lanica Ana ZELKo, ulica Jusa Kram arja22,9000 Murska sobota.

Za dlana Sveta javnega zavoda Mladinski informativni in kulturni klub Murska Sobota, se kotpredstavnik ustanovitelja, za preostanek mandata imenuje Marko LENARfII , A5kerdeva ulica
9, 9000 Murska Sobota.

Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in O pROTl.
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Sklep je bil sprejet.

'/ Predlog za podajo obrazloZenega mnenja k imenovanju ravnatetjice Osnovne Sole lll
Murska Sobota

ObrazloZitev je podal Matej GRAH, predsednik Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota daje pozitivno mnenje k imenovanju Sonje
CenpruUK, Murska Sobota, Kocljeva ulica 6, SOOO wlurska Sobota , za ravnateljico Osnovne
Sole f fl Murska Soboto z obrazloZitvijo:

Kandidatka Sonja eenprulAK ie komisijo prepricala z dolgoletnimi izkusnjami na podrocju
vzgoje in izobraZevania, vodenjem Sole ter krepitvijo medsebojnih odnosov v kolektivu.

Navzodnost je priglasilo 18 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in O pROTl.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 1S)
Predlogi in pobude dlanov mestneqa sveta

Predloge in pobude so podali mestni svetniki:

Daniela UOReC:
- Zanima jo, kdo je odgovoren za ureditev kroZi5da pri izvozu za Splo5no bolnisnico Murska

Sobota. To kro2i56e je bilo zgrajeno 2e pred nekaj leti in je 5e vedno le pora56eno s travo in
se ne ureja. Pov_edala je, da jo zelo moti ta neurejenost kroZi56a, saj se v bolnisnico vozi
dnevno vsaj tiso6 zaposlenih, dnevno prihaja vsaj tiio6 ambulantnin pacientov, prihajajo tudi
stranke iz drugih krajev, tako da se mimo vozi veliko ljudi. Menila je iudi, da v piimeiu, O" j"
odgovornost za ureditev na drZavi, sajje kroZi5de na dr2avni cesti, bi morali pritisniti na drZavo,
da se kroZi5de kondno uredi. Na to je Ze pred dasom opozoril tudi svetnii Durid, vendar se
zadeva ni premaknila, zatojo zanima, kako se bo to naprej urejalo.- Povedala je, da se ureditev Slom5kove ulice podasi konduje, n-anjo pa so se obrnili obdani, ki
stanujejo na obmodju Slom5kove ulice in ulice Nikole Tesie, kjer-so lokali in razni obrtniki za
storitvene dejavnosti. Ker so bili vsaj en m i in stranke niso prihajale, je
pri5lo do izpada dohodka. Zato na mest vpra5anje, ali imajo [afSno
pravico, da se jim prizna izpad dohodka in obdine iudi povrne.

Nada KUHAR:
- Stanovalci Vrtne ulice 3 so jo opozorili, da imajo ob bloku, kjer parkirajo avtomobile zelenico,

ki se zelo lepo ureja, vendar pa tam raste nekaj dreves, ki niso bila nikoli porezana. Ko piha
modan veter na avtomobile padajo veje, zato jo zanima, v digavi lasti so ta drevesa oz. ali se
lahko to uredi.

Matej GRAH:
- Povedal je, da je bilo Ze veckrat izpostavljeno, da so potrebe, Zelje in zahteve krajevnih

skupnosti vedkrat nesli5ane. Zato je v imenu svetni5ke skupine Svoboda podal pobudo, da sev skladu s 24' dlenom Statuta mestne obdine Murska Sobota ustanovi nestalno zadasno
delovno telo, ki bo naslavljajo potrebe in izzive, s katerimi se soodajo krajevne skupnosti in
primestna naselja in jih posku5alo re5evati. Naloga tega delovnegi teleia bi bila'priprava
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izhodi5d ter ukrepov za dimbolj uravnotezen razvoj obdine. s tem bi Zelje in potrebe postavili
v javni diskurz, kar bi pripomoglo k bolj5emu in udihkovitejsemu razvoju-teh naselij. predlagal
je, da mestni.svet. na naslednji seji obravnava ta predlog in s sklefom ustanovi nestalno
delovno telo ter skozi razpravo dolodi dodatne naloge ii dolznosti in Stevilo dlanov tega
delovnega telesa. i

Andrej MESTC:
- Podalje predlog glede regijs

je vlada RS potrdila in so bila
glede zemlji5da. V kotikor M

loga zainteresirane tudi druge regije. Apel je
nistra za kohezijo v vladi RS. Zatrdilje, da naj
pomurski regiji, ker si ga tu zasluZimo.

dr. Miran FORJANIG:
- Vse navzode je povabil na veliko kresovanje z volom na 2aru in glasbo, ki ga Krajevna

skupnost eernelavci skupaj z mestno obdino in zvezo sindikatov prirei-a dne 30. aprila ZO23 v
Cernelavcih pod Bregom.

odgovori Zupana Mestne ob6ine Murska sobota Damjana RruZetlA:

- Danieti tUOReC:

a dohodka pravnim osebam ne obstaja pravna
evah, ko so se obnavljale druge ulice. pojasnil
inske odgovornosti. pri oddaji del se zizbianim

ljatidostop, kar je odvisno od narave dela. poudaril
ostalih ulic najbolj izpostavljeni in so trpeli, ker je
h ulicah se je zahvalil za potrpljenje. poudaril pa
varnej5e za pe5ce in kolesarje in za avtomobilski

to Zivljenja obdanov. Od5kodnine v proradunu niso
a bo na5a obdina lep5a in bolj varna.

je povedal, da tudi njega moti, da ni urejeno po
rukturo, kroZi5de pa vzdrl$e pomgrad, cestno

ter dobili odgovor, da na kroZisdu ni predvidena
stna obdina ponovno pozvala k drugadni ureditvi

ra uredila kro2i56e v lep5o obliko. poudarilje tudi, da
ne glede na to, da je kroZisde v drZavni lasti, se nahaja v na5i obdini ter da nam ne sme biti vseeno,
kako izgledajo kro2i5da in sama podoba nase mestne ob6ine.

Nadi KUHAR:
Glede dreves v Vrtni ulicije povedal, da bodo posku5ali ugotoviti, digava so drevesa in potem primerno
ukrepati. Menilje, da de so zasajena 6isto ob bloku, so ve-rjetno v taiti stanovalcev. Glede na razpravo
o ) da bi me5danom zagotovili, de bi se obrnili na obdino,da Kon unala zaposlenJljudi in se lahko drevesa obre2ejopo krbe ti tudi za starej5a drevesa, ki so tudi bolj nevarna,
saj se lahko odlomi kak5na veja.

- Mateju GRAHU:
Pobudo je podprl, saj si tudi sam Zeli enakomernega razvoja primestnih naselij, tako med samiprimestnimi naselji kot tudi med mestom in primestni-mi naselji. boudaril je, da ima mestn" upr"u"
zaposlenega strokovnega delavca za to podro6je in skupaj s tem Oetovnim telesom bi se lahko
pripra-vile dobre pobude in sugestije, ter bi se lahko tak razvoj firimestnih naselij upo5teval v naslednjih
proradunih, kjer bi lahko identificirali tiste kljucne projekt-e, ki jih posamezna krajevna skupnost
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potrebuje. Menilje tudi, da bi se lahko proradun v ta namen pripravil tudi 2e prej in bi se izlu56ili tisti
projekti, ki so najbolj razvojno naravnani.

- Andreju IV|ESICU:
Na zadnjem svetu regije je izpostavil to peredo problematiko, in sicer da zemlji56a ob Expanu niso
pre5la v drZavno last in da je tako zgodba s tem zakljudena. Poudaril je, da si od za6etka mandata
prizadeva, da resevalni center ostane v mestni ob6ini, 6e pa to ne bi bilo mogo6e je na svetu regije
apeliral na e sami definirajo, de imajo mr-oZnosti zato. pove-dal
je tudi, da i idejno zasnovo, na Ministrstvo za obrambo so tudi
2e naslovil storili s tem zemljisdem, sajle regilifi
center v nji ni sprejel odloditve. pouOaritle, ia ;eqom gotovljena sredstva na drZavni ravni.
Caspred JJ["#":l.jl,tr]"" l.j[fli;tudi a sestanek'pri ministru zaobra ega centra v Murski Soboti,
za kar se mu je tudi zahvalil, skupaj z njim se namerava sestati z odgoivornimi, da sprejmejo to
odloditev.

- dr. Miranu FORJANIGU:
Z veseljem je sprejel povabilo na kresovanje v eernelavce, kije osrednja prireditev v mestni ob6initer
pohvalil izpeljavo te prireditve, kije na zelo visokem nivoju. Vse navzode je povabil, da si vzamejo das
in se prireditve udeleZijo.

K todki 16)
Predloqi in pobude iupana

Zupan Damjan ANZELJ je..povedal, da je dne 17. aprila 2023 imenoval podZupana Jureta LANGA, ki
mu bo pomagal na podrodju negospodarskih dejavnosti, digitalizacije in posameznih nadomeSdanj.
Mestna obdina ima sedajdva podZupana,zato siZelikonstruktivnega sodeiovanja. Na pobudo mestne
uprave in direktorice Ceropa dne 19. mai,a2023 za svetnike organizirajo ogled poOjetja Cerop, kar je
dobra priloZnost, da dobijo vpogled v delovanje tega pomembnega p6Ojetja. Vsem se je zahvalil za
dana5njo konstruktivno razpravo, ki je temeljila na visokem nivoju komuniciranla in izrazil Zeljo, da bi
bilo tako tudi v prihodnje.

S tem je bil izdrpan dnevni red 5. redne seje Mestnega sveta Mestne ob6ine Murska Sobota.
Predsedujodi se je svetnikom zahvalil za prisotnost in ob uri 18:12 uri sejo zakljudil. Seja je posneta
na magnetofonskitrak, ki se hrani v upravi Mestne obdine Murska sobota.

Murska Sobofa, dne 25. aprila 2023

Zapisnik sestavila:
Melita MATIS, univ. dipl. prav

dr. Timi cOMBOC
podZupan
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